2023-2024 年度 參觀香港保護兒童會童創探知館

班 別(Class) 參觀地點(Location)

- :N4
- : 香港保護兒童會童創探知館 Hong Kong Society For The Protection Of Children S.T.E.A.M. For Children Wonderland
- 活動目標(Target)
- :1. 透過觀看投影天象,認識八大行星的外型特徵。
 - 2. 透過創意美藝活動,設計美麗的星空。
 - 1. To learn more about The Earth and the other planets through the astronomy video.
 - 2. To design beautiful, starry space during the art and craft activities.



為讓幼兒認識天文知識,老師帶領幼兒到「香港保護兒童會童創探知館」進行天文活動。 藉著天文影片,幼兒能認識八大行星名稱及其特徵,也知道地球和八大行星的關係。為 延伸幼兒的學習興趣,老師設計了美藝活動讓幼兒運用梳打粉及醋創作美麗的星空。過 程中,幼兒表現投入,並於完成後與同伴分享自己的作品。

To help children learn more about the astronomy, teacher has arranged children to visit the "Hong Kong Society For The Protection Of Children S.T.E.A.M. For Children Wonderland" to expose them to the knowledge of The Earth and other planets, as well as the relationships among the earth and other planets. To extend the children's learning interest, teacher has prepared an art and craft activity to make a beautiful and starry place by baking soda and vinegar. When they finished their works, they were willing to share with others. They enjoyed the art and craft activity so much.